
 Venue 場地 Theatre Setup 劇院設置 Ceiling Height 室內高度 Size 面積

Main Hall
250

(person / 人)
2.45

(meter / 米)
2,300

(sq.ft / 平方呎)

Salon 1
宴會廳 I

100
(person / 人)

2.4
(meter / 米)

1,744
(sq.ft / 平方呎)

每位港幣HK$280 net per person
(Inclusive of 10% service charge已包括加一服務費)

Tel 電話: (852) 3160 6815     Fax 傳真: (852) 3160 6920     Email 電郵: catering.hpme@harbour-plaza.com

Our versatile event venues offer professional, flexible spaces ideal for press conferences, corporate
announcements, product launches, and media gatherings. Each venue is designed to accommodate
seamless staging, comfortable audience setups, and essential technical requirements to ensure smooth
event flow.

Main Hall Salon 1

BUSINESS ELITE PACKAGE
發佈會

我們的多功能活動場地為新聞發布會、企業發布活動、產品發佈會及媒體聚會提供專業而靈活的空
間。每個場地均具備寬敞設計、彈性的佈局以及完善的技術配合，讓活動流程順暢無阻，輕鬆滿足媒
體及嘉賓的需求。

Use of venue for 3 hours 使用宴會廳3小時
Unlimited supply of soft drinks, coffee and tea during the conference

      發佈會期間無限量供應汽水、咖啡及茶
Selection of 6 refreshment items (2 cold dishes, 2 hot dishes and 2 desserts) for maximum 1.5 hours

      自選6款茶點小吃  (2款冷盤、2款熱盤及2款甜品)，最多供應1.5小時
AV & PA system with 2 wireless handheld microphones 音響設備連無線咪2支
Complimentary parking spaces for 2 cars (private cars only) 免費泊車位2個  (只限私家車)

Exclusive privileges for 50 persons or above
預訂50位或以上可享以下優惠:

*Valid until 31 December 2026. 有效日期至2026年12月31日。
*The above offers are not applicable during festive days. 以上優惠並不適用於特別節日。
*Harbour Plaza Metropolis reserves the right to change or cancel the above offer without prior notice. In case of any
  disputes, Harbour Plaza Metropolis reserves the right of final decision.
  都會海逸酒店保留以上優惠之最終決定權，優惠條款及細則如有任何更改，恕不另行通知。

More details
更多詳情


